
VRAAG 
 
 
Hasselt, 10 mei 2017 
 
 
Aan het kabinet van de provinciegriffier Provincie Limburg 
Universiteitslaan 1 
3500 Hasselt 
 
 
Schriftelijke vraag: Geurhinder APL Viversel 
 
 
Geachte voorzitter, 
Geachte griffier, 
Beste gedeputeerde, 
 
 
Reeds verschillende malen werk ik door de omwonende van het bedrijf APL Dellestraat 25 b1 3550 Heusden-
Zolder aangesproken over de geurhinder die gepaard gaat met de activiteiten van het bedrijf. 
 
Graag had ik mij nader geïnformeerd over dit dossier. 
 

1. Is de problematiek van de genoemde geuroverlast gekend bij de provinciale overheid? 
2. Werd de ernst ervan, evenals de mogelijke gezondheidskwesties, in het verleden reeds onderzocht?  

Door wie en wanneer gebeurde dit? 
3. Welke conclusies formuleerden de eventuele onderzoeken ten aanzien van de impact op de nabije 

omgeving?  Ik wijs in deze op de nabijheid van een schooltje dat eveneens op regelmatige basis hinder 
ondervindt. 

4. Welke maatregelen neemt het bedrijf om de overlast zo klein mogelijk te houden? 
 
Hopend op uw antwoord groet ik u 
Hoogachtend 
 
get. Ann Leyssens  
Schepen N-VA Heusden-Zolder 
Provincieraadslid N-VA district Beringen 
 
 
 
 
 
ANTWOORD 
 
 
2017-06-01 
 
 
Mevrouw Ann Leyssens 
provincieraadslid 
Schaapsweg 79 
3550 Heusden-Zolder 
 
 
Geachte mevrouw 
 
Betreft: schriftelijke vraag om informatie - geurhinder APL Viversel 
 
In antwoord op uw schriftelijke vraag van 10 mei 2017 betreffende in rand vermelde aangelegenheid kunnen wij 
u meedelen dat er bij het provinciebestuur geen klachten zijn ingediend over het bedrijf. 
Indien er klachten zouden worden ingediend bij het provinciebestuur, is de procedure dat wij dit melden aan de 
milieu-inspectie en het bedrijf. 
 
Naar aanleiding van uw vraag hebben wij ons verder geïnformeerd over dit dossier. 
 



Tijdens de procedure voor het verlenen van de basisvergunning heeft de gemeente een ongunstig advies 
geformuleerd. De deputatie heeft toen (op 16 september 1998) ook de vergunning geweigerd. 
  
De minister heeft daarna in beroep de milieuvergunning verleend (op 11 maart 1999). 
  
Pas eind 2014 werden blijkbaar de eerste klachten ingediend bij de gemeente. 
Sinds december 2014 zijn 57 meldingen over geurhinder van APL ingediend. De laatste nog op 28 april 2017. 
  
Met milieu-inspectie en het bedrijf is afgesproken dat de gemeente elke melding naar hen beide stuurt zodat 
eventuele parameters in het productieproces, het type grondstof (nieuwe grondstof of ook recyclagemateriaal), 
de meteo-omstandigheden, … gecheckt en eventueel bijgestuurd kunnen worden. 
  
Milieu-inspectie heeft een onderzoek over de toepassing van de BBT en een geuronderzoek opgelegd aan het 
bedrijf. 
Een eerste deel waarin de BBT en geuremissie getoetst werd, vindt u als bijlage. 
Het bedrijf zou voldoen aan de bepalingen van de BBT en de emissies zouden geen negatieve effecten in de 
omgeving veroorzaken. 
  
Omdat dit geuronderzoek slechts op 2 metingen gebaseerd is, vond de gemeente dat nogal mager om hieruit 
conclusies op jaarbasis te trekken. 
  
Milieu-inspectie heeft daarom gevraagd om ook de geuremissie in de omgeving te beoordelen (op basis van 10 
metingen). Dit onderzoek loopt nog. 
  
Wij voegen hierbij 2 overheidsrapporten waaruit zou blijken dat de emissies van VOC's en PAK's in de omgeving 
dermate laag zijn dat er geen gezondheidsrisico's mee gemoeid zijn. 
Eentje als bijlage, het andere via deze link (wegens bestand te groot): 
http://www.rivm.nl/dsresource?objectid=0e275267-ee33-454c-9301-782f387c387b 
 
In de hoop u met deze informatie van dienst te zijn, tekenen wij 
 
Met vriendelijke groeten 

 

Namens de deputatie 

 

get. Renata Camps      get. Ludwig Vandenhove  

provinciegriffier       gedeputeerde 

http://www.rivm.nl/dsresource?objectid=0e275267-ee33-454c-9301-782f387c387b

